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ROESELARE
Pas drie maanden
rijbewijs en al
snelheidsovertreding
Amper drie maanden had een 19-
jarige automobilist zijn rijbewijs
behaald, of hij beging al een zware
snelheidsovertreding. Op 29 okto-
ber vorig jaar raasde hij op de ring
(R32) in Roeselare aan 149 kilome-
ter per uur voorbij een onbemande
camera. Hij mocht er maar 90 per
uur rijden. 
«Je bent toch niet van plan een vol-
ledig palmares voor de politie-
rechtbank op te bouwen?», vroeg
de politierechter zich af. De student
schudde het hoofd. De politierech-
ter bedacht de jongeman met een
boete van 600 euro en een rijver-
bod van 21 dagen. Vooraleer hij zijn
rijbewijs zal kunnen terugkrijgen,
zal hij eerst opnieuw moeten sla-
gen voor zijn theoretisch rijexa-
men. Wellicht zal de leerstof nog
vrij fris in het geheugen zitten. (LSI)

ROESELARE
11.trail zoekt
helpende handen
De organisatoren van de 11.trail
zoeken helpende handen om ach-
ter de schermen mee te werken aan
hun unieke sportevenement waar-
bij al lopend door unieke plaatsen
centen worden ingezameld voor
11.11.11. Dit jaar organiseren ze op
zondag 24 oktober de vijfde editie
van de 11.trail en die zal opnieuw
bestaan uit een tocht van 5 of 11 ki-
lometer voor lopers en een tocht
van 5 kilometer voor wandelaars.
Inschrijven zal kunnen vanaf half-
weg september, maar nu al wordt
werk gemaakt van een toppar-
cours. Wie als vrijwilliger een hand-
je uit de mouwen sil steken kan zich
aanmelden via
roeselare@oww.be. (CDR)

De Sint-Jozefskliniek staat aan
het begin van een reeks gron-
dige werken. Ter hoogte van de
hoofdingang komt een nieuw
gebouw voor de diensten Nu-
cleaire Geneeskunde en Ra-
diologie.

«In 2022 komt er een nieuwe
SPEC-CT-scanner én een NMR-
scanner», zegt facilitair direc-
teur Sarah Degryse. «Het gaat
om twee hoogtechnologische
toestellen. Met een SPEC-CT
kunnen we betere hart- en
botscans uitvoeren. NMR staat
dan weer voor nucleaire mag-
netische resonantie. Hiermee
kunnen we doorsnedefoto’s
maken van het menselijk li-
chaam.» De scanners zijn ech-
ter zo groot dat ze nergens in
het huidige ziekenhuis passen
en ook de parking blijft brood-
nodig. «Een nieuw gebouw
plaatsen is de beste oplossing.
We hebben daarvoor nog een
stuk grond ter beschikking
links van de hoofdingang aan
de Ommegangstraat. Aan de
straatkant zijn er twee rijhui-
zen die we gebruiken als ar-
chief. We gaan de achterlig-

gende gebouwtjes slopen en
tussen die huizen, de Heilig-
Hartkerk en een bestaande zie-
kenhuisvleugel de nieuwbouw
plaatsen. De tuin van de pasto-
rie, waar we geregeld recepties
hielden, moet daarvoor helaas
verdwijnen.» De afbraakwer-
ken zijn reeds gestart. «De wer-
ken zelf zullen vermoedelijk
tot maart 2022 duren», vertelt
Sarah. Ondertussen vinden

ook grote renovatiewerken
plaats op de kinderafdeling van
de Sint-Jozefskliniek. «De hui-
dige afdeling wordt nu gestript,
om ze dit najaar helemaal te
kunnen vernieuwen», stipt Sa-
rah aan. «Voorlopig bevindt de
pediatrie zich op een gedeelde
derde verdieping met de dienst
geriatrie. Op termijn willen we
op die etage extra patiëntenka-
mers voorzien.» (VDI)

IZEGEM

Facilitair directeur Sarah Degryse bij de plaats waar de 
afdeling van de Sint-Jozefskliniek in Izegem komt. VDI

Sint-Jozefskliniek breidt uit, 
want nieuwe scanners nemen veel plaats in

MENEN/KORTRIJK
Op 14 recyclageparken rond
Kortrijk, Waregem en Menen
zullen vanaf eind juni gratis
zandzakjes liggen. Zowel par-
ticulieren als verenigingen
kunnen die ophalen als mid-
del in de strijd tegen eventuele
wateroverlast bij stormen of
onweer.

Het initiatief is een samenwer-
king tussen de brandweerzone
Fluvia en de afvalintercommu-
nales Imog, Mirom en Ivio. «Vo-
rig jaar raasden er opvallend
veel stormen over onze regio,
met heel wat wateroverlast tot
gevolg», licht voorzitter van
Fluvia Francis Benoit toe. «Door

zandzakjes aan te bieden op de
recyclageparken zorgen we er-
voor dat inwoners snel gehol-
pen kunnen worden», aldus
voorzitter van Imog Rik Soens.
De zandzakjes zijn op te halen
tijdens de openingsuren van de
recyclageparken. De service is
gratis. (LSI)

Gratis zandzakjes op recyclageparken

LAMON TRAITEUR MAAKT MORGEN TACO’S VOOR RODE DUIVELS

«Speciale wensen? 
Geen look of ajuin, 
wel veel proteïnen»

Aan de gevel van Lamon Trai-
teur op de Roeselaarse Grote
Markt wappert de Belgische
vlag. Op die manier supportert
zaakvoerder Mathieu Vannes-
te samen met z’n team voor
onze Rode Duivels, die zich
maandagavond nog als
groepswinnaar plaatsten voor
de achtste finales van het EK.
Sinds dinsdag heeft die drie-

kleur nog een bijkomende be-
tekenis. Mathieu krijgt name-
lijk de kans om donderdag te
koken voor onze nationale
voetbaltrots. «En dat dankzij
mijn pastaleverancier Pastati»,
vertelt Mathieu. «Het bedrijfje
uit Melle is als het ware hofle-

verancier van pasta bij de Rode
Duivels. Onze contactpersoon
bij Pastati bestelde onlangs
onze tacoparty – een concept
waarbij je zelf mini-taco’s be-
legt – om thuis uit te proberen.
Dat viel blijkbaar enorm in de
smaak want ze bracht het ter
sprake bij de hoofdchef van de
Duivels.»

Iets anders dan pasta
Tijdens het EK is het trainings-
centrum in Tubeke (Waals-
Brabant) de thuisbasis van
onze Rode Duivels en hun be-
geleiders. Ze leven en trainen
er in afzondering en blijkbaar
staat er heel vaak pasta op het
menu. «De dame van Pastati
vroeg of de Duivels ook niet
eens iets anders zouden willen
eten en zo kregen wij de kans
om een voorstel te doen», gaat
Mathieu verder. «Vandaag
kreeg ik te horen dat wij don-
derdag richting Tubeke mo-
gen. Ik ben echt superfier.»

Richtlijnen
Mathieu trekt samen met de
verantwoordelijke van Pastati

Mathieu Vanneste (34) van Lamon Trai-
teur op de Roeselaarse Grote Markt mag
donderdagavond de Rode Duivels culi-
nair in de watten leggen. In hun base-
camp in Tubeke zal hij Lukaku en co ver-
se taco’s voorschotelen. «Ik kijk er voor-
al naar uit om onze Duivels te ontmoeten
en ze nog veel succes te wensen tijdens
het EK», aldus een superfiere Mathieu.

CHARLOTTE DEGEZELLE

ROESELARE

Ingrediënten 
die winderigheid
veroorzaken mogen
we niet gebruiken

MATHIEU VANNESTE
TRAITEUR

Mathieu Vanneste van Lamon Traiteur met een minitaco. De Rode Duivels zullen die zelf
mogen samenstellen.  MPM

en z’n echtgenote Chloë Van-
hoecke naar het basecamp van
de Duivels. «Het is blijkbaar
heel uniek dat wij daar als bui-
tenstaanders welkom zijn. Lo-
gischerwijze in tijden van coro-
na zullen we er ook grondig ge-
test worden, maar dat nemen
we er met plezier bij. Wat telt,
is dat we mogen koken voor de
Rode Duivels.» Er gelden uiter-
aard enkele richtlijnen. «Zelf
zullen we achter het buffet met
blijven. We mogen ons niet tus-
sen de spelers begeven. Er is ons
ook gevraagd om bij het berei-
den geen ajuin, paprika, look of
andere ingrediënten te gebrui-

ken die oprispingen of winde-
righeid veroorzaken en te gaan
voor een gezonde maaltijd met
veel proteïnen.» 

Verzot op ravioli
Maar Mathieu weet al enigs-
zins hoe het voelt om een maal
op maat van de Duivels te be-
reiden. Elke dinsdag en don-
derdag vind je hun favoriete
pastagerecht namelijk in de
koeltoog bij Lamon Traiteur.
«Via Pastati kwam ik te weten
dat de Rode Duivels verzot zijn
op ravioli gevuld met oosterse
kip, veel gewokte groentjes en
met sojasaus en teriyaki. En zij

zijn niet de enigen, want het
gerecht valt ook bij m’n klan-
ten in de smaak.» Bakken stress
voor donderdagavond heeft
Mathieu niet. «Ik voel wel wat
gezonde stress, maar eten is
m’n leven. Ik weet dat die ze-
nuwen verdwijnen zodra ik me
focus op hun maaltijd. Het zijn
trouwens één voor één top-
pers. Ik ben ervan overtuigd
dat ze Europees kampioen zul-
len worden. En wie weet, leidt
deze unieke kans voor ons op
termijn wel tot extra opdrach-
ten.»
Meer via  www.lamontrai-
teur.be.

(KM34/1)
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HARELBEKE

N I E U W S ? Contacteer Peter Van Herzeele - 0477 49 13 71 - peter.van.herzeele@scarlet.be

HARELBEKE Hulpverleningszone

Fluvia stelt aan particulieren en

verenigingen uit haar werkingsge-

bied gratis zandzakjes ter be-

schikking op de recyclageparken.

De inwoners kunnen ze zelf afha-

len. 

Bij aangekondigde heftige storm

en noodweer is voorkomen beter

dan genezen. Daarom stelt hulp-

verleningszone Fluvia aan parti-

culieren en verenigingen uit haar

werkingsgebied - behalve in de

gemeente Ledegem - gratis zand-

zakjes ter beschikking op de recy-

clageparken van Imog: Anzegem,

Avelgem, Deerlijk, Harelbeke,

Kortrijk, Kruisem, Kuurne, Spie-

re-Helkijn, Waregem, Wielsbeke

en Zwevegem, Menen Wevelgem

en Lendelede. Vorig jaar was er

heel wat noodweer. “Denk maar

aan storm Ciara in februari en het

zware zomeronweer enkele

maanden later. Het is daarom be-

langrijk om onze inwoners hierte-

gen te wapenen”, licht voorzitter

van Fluvia, burgemeester Francis

Benoit, dit initiatief toe. Zo kwam

er de unieke samenwerking tus-

sen brandweerzone Fluvia en af-

valintercommunales Imog, Mi-

rom en IVIO die in haar werkings-

gebied actief zijn.

“Door zandzakjes aan te bieden

op de recyclageparken, creëren

we een groots en geografisch

goed verspreid platform waarbij

onze inwoners snel geholpen

kunnen worden”, duidt de voor-

zitter van Imog, schepen Rik

Soens. De zandzakjes zijn op te

halen tijdens de openingsuren op

de recyclageparken. “Maar het is

niet de bedoeling dat mensen be-

ginnen hamsteren, want we wil-

len heel wat inwoners uit de nood

helpen. Het is alvast niet de be-

doeling om zandzakjes in te slaan

voor metselwerk, het vullen van

de zandbak of voor massaal ge-

bruik door een professionele ge-

bruiker”, beklemtoont waarne-

mend zonecommandant Jan

Leenknecht. Je bezoek aan het re-

cyclagepark wordt geregistreerd

via het Diftar-weegsysteem met

behulp van je identiteitskaart. De

zandzakjes zijn beschikbaar vanaf

eind juni. (PVH)

Recyclageparken verstrekken gratis zandzakjes

V.l.n.r. Koen Delie, Jan Leenkecht, Francis Benoit, Kristof Moeyaert en Rik Soens
met de bewuste zandzakjes. (foto LOO)

Educatieve
pakketten voor
jeugdwerk
HARELBEKE Om het jeugd-

werk inhoudelijk te onder-

steunen stelt de jeugddienst

educatieve pakketten ter

beschikking. “Dat zijn kant en

klare pakketten waarmee

jeugdwerkleiding aan de slag

kan samen met de leden of

binnen de leidingsgroep”,

zegt schepen van Jeugd

David Vandekerckhove

(Groen). Er zijn pakketten

voor verschillende leeftijds-

groepen met verschillende

thema’s: de groep van 6-12

jaar krijgt pakketten rond

relaties, puberteit, seksuali-

teit, diversiteit, culturele

verschillen, kinderrechten,

afval en duurzaamheid. De

leeftijdsgroep +12 krijgt rela-

ties, seksualiteit, genderge-

lijkheid, pestpreventie,

groepsvorming, democratie

en ethisch kopen. Voor de

leidingsgroepen en/of oudste

leden is er materiaal rond

grensoverschrijdend gedrag,

communicatie met ouders,

vrijwilligers en competenties.

De pakketten kunnen gratis

ontleend worden en dit niet

enkel door de jeugdvereni-

gingen. Ook de sport- of

culturele verenigingen en

zelfs onderwijzers kunnen

een pakket komen ophalen.

(PVH)

Jazz in de
binnentuin
HARELBEKE Op 1 juli kan je

kijken en luisteren naar het

jazzensemble Small World:

The Belgian Edition in de

binnentuin van Academie

Harelbeke Anders. Dit Jazz-

Labconcert past in het kader

van de JazzontSPOORing die

in oktober plaats heeft. Het

concert vangt aan om 20

uur. Kaarten kunnen gereser-

veerd worden op webshop

Harelbeke. (PVH)

KORT

Het jaar 2020 was - net zoals bij

andere jeugdbewegingen - niet zo

schitterend voor Chiro Bavikhove.

Ze maakten er het beste van: en-

kele vaste items zoals het week-

end van de leiding, het gemengd

weekend, de Ober Bayernavond

en Temptation + Kubb, konden

niet plaatsvinden wegens corona.

Andere activiteiten kregen een

nieuw cc-jasje: creatief en coro-

navrij, zoals het Sinterklaasfeest

en het jaarlijks eetfestijn Kip &

Rib, dat geld in het laatje moet

brengen voor de nieuwe hemen

en het jaarlijks kamp. De Sint trok

met paard en kar door Bavikhove

en Kip & Rib werd de takeaway-

versie: ‘Eet in uw kot’.

GROEPSWEEKEND

“Een mooi moment dit werkjaar

was ons vervangweekend voor

het groepsweekend. Omdat over-

nachtingen niet toegelaten wa-

ren, hebben we op onze eigen ter-

reinen op zaterdag een avondspel

voor alle afdelingen georgani-

seerd en op zondag de hele dag

werking gegeven. Zo probeerden

we het ‘weekendgevoel’ toch wat

na te bootsen”, aldus hoofdlei-

ders Quinten Bouckaert en Viktor

De Smyter. Op dat weekend wa-

ren er meer dan 110 leden en 31

leiders. Nu gaan ze met 95 leden

en 31 leiders op zomerkamp naar

Laakdal. De hoofdleiders en lei-

ders zijn heel tevreden dat het dit

jaar wel kan.

“Na grondig doorlezen van de

nieuwe jeugdwerkregels én een

vergadering met de leiding beslis-

ten we om dit jaar opnieuw met

zijn allen op een volledig kamp te

vertrekken. Omdat de leiding niet

meetelt in de bubbels van 100

personen, kunnen we als één gro-

te groep op kamp. Dit maakt het

organisatorisch een stuk makke-

lijker voor ons”, zeggen de hoofd-

leiders. 

KAMPVUURAVOND

“Dit zorgt ervoor dat ons kamp

behoorlijk ‘normaal’ zal kunnen

verlopen. Wij verlangen vooral

naar de kampvuuravond dit jaar,

omdat we dan voor het eerst in

anderhalf jaar nog eens met allen

kunnen samenzijn, van jong tot

oud, zonder afstandsregels en

mondmaskers. Dit groepsgevoel

hebben we veel te hard gemist.” 

Chiro Bavikhove koos voor Laak-

dal omdat ze daar in 2009 ook al

eens zijn geweest. 

“We hebben daar enkel goede

herinneringen aan overgehou-

den. De kampplaats ligt ook mid-

den in een bosrijke omgeving, ge-

noeg plaats om te spelen dus.

Echt speciale plannen hebben we

niet, maar het belooft opnieuw

een topkamp te worden, zeker

nadat dit vorig jaar niet kon door

de maatregelen want toen moest

het kamp gesplitst worden.” Voor

het zover is organiseert Chiro Ba-

vikhove nog het jaarlijkse feest

Summer on the Rocks op 2 juli.

C H I R O B A V I K H O V E T R E K T V O L T A L L I G O P K A M P N A A R L A A K D A L

“Voor het eerst in ruim 
een jaar nog eens samen”

_________

“Al die tijd
hebben we het
groepsgevoel
heel hard
moeten
missen”
_________

De leiders van Chiro Bavikhove kijken hard uit naar hun zomerkamp dat weer in Laakdal plaastvindt. (foto LLV)

BAVIKHOVE Chiro Ba-

vikhove trekt van 21 tot

31 juli met 126 jongens

en meisjes op kamp naar

Laakdal in de buurt van

Eindhout. “Eindelijk: dit

groepsgevoel hebben we

veel te lang gemist”, al-

dus de hoofdleiders

Quinten Bouckaert en

Viktor De Smyter.

DOOR PETER VAN HERZEELE

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 25 juni 2021

Bron :  Het Nieuwsblad - 28 juni 2021

Bron :  Gouden Blad - 16 juni 2021

16/06/’21 t.e.m. 22/06/’21Q12

Klop een nagel in de
muur, spijker een rotte
banaan vast, geef er de
titel Scorched Fallen
Angel aan en je levert
naar de normen van
vandaag een perfect
kunstwerk af dat de vei-
lingmeester van Chris-
tie’s afklopt op enkele
miljoenen euro’s. Maar
eerst organiseer je best
een solotentoonstelling

in een Brusselse galerie. Die lokt tijdens de vernissa-
ge veel schijnkenners, ingehuurd door de wereldfir-
ma Fake Art. Contacteer ook de in zijn ogen grootste
kunstrecensent van het land. Hij zal het gezelschap
trakteren op een diepzinnig traktaat, een mix van fi-
losofische maximes die niemand begrijpt. Zijn expo-
sé moet wel uitgebreid zijn, want de lengte bepaalt
de waarde van het werk. Hoe meer onderschriften
nodig, hoe kunstiger de banaan die, toen zij nog in
embryonale toestand verkeerde, werd geplukt door
lageloonarbeiders. Bij die gelegenheid was Reiziger
in de hoofdstad. Zijn goeie vriend Wolkenschilder
hoorde er nu ook bij. Beiden hadden even voordat de
galerie opende, een kunstwerk in open lucht be-
zocht. ‘Heb je dat gezien?’, vroeg Wolkenschilder.
‘Dat was wat je noemt: een installatie. Eigenlijk een
doodgewone stelling uit het jaar 1984. Weet niet wie
de kunstenaar is maar ik vermoed Pythagoras Jr.
Heb nog werk gezien van zijn vader, in een wiskun-
deboek tijdens mijn jaren in de humaniora.’ Reiziger
vroeg zich af wat Wolkenschilder bedoelde. ‘Een
stelling, dat ken je toch wel? Wel, al die buizen en
planken zijn bijna 40 jaar oud en dreigen in te stor-
ten. Onveilig, dus. Weet je wat ze hebben gedaan om
dat te vermijden? Ze hebben er een paleis tegenaan
gebouwd. Dat is nu eens kunst op zijn Belgisch. Be-
ter toch dan een verkoolde banaan, niet?’

Jan Decock.

COLUMN

Kunstkenners

WAREGEM Met kantoren in Waregem en Kortrijk,
en een uitstekende reputatie als makelaar én ont-
wikkelaar, is Thiers een vastgoedbegrip in Zuid-
West-Vlaanderen. Zaakvoerder en oprichter Lieven
Thiers is op zijn 77ste aan een nieuwe, meer rustige
uitdaging toe. Zoon Frederiek, aan het hoofd van
een succesvol syndickantoor (FTImmo) en recent
verkozen tot penningmeester van het Beroepsinsti-
tuut van Vastgoedmakelaars heeft de handen vol,
dus slaan Thiers en Group Vlaemynck de handen in
elkaar. Group Vlaemynck – met thuisbasis in Tielt –
zet in eerste instantie de lokale vastgoedactiviteiten
vanuit het kantoor in de Keukeldam 31 in Waregem
verder. Daar vallen de projecten Albatros en Juline
onder, net zoals City Gardens I & II, om de voor-
naamste te noemen. 
Lieven Thiers en Karel Vlaemynck, ceo van Group
Vlaemynck, kennen elkaar professioneel en per-
soonlijk al langer dan vandaag. Het verderzetten
van Thiers Vastgoed & Advies Waregem door Group
Vlaemynck betekent geen trendbreuk. Beiden gelo-
ven in mooie projecten en een eerlijke, heldere aan-
pak, met zinvol advies en duidelijke afspraken. Het
feit dat ze samen bijna 75 jaar ervaring op tafel kun-
nen leggen, illustreert dat. (JADE/ foto gf)

Group Vlaemynck
zet Thiers verder

CARTOON

ANZEGEM De algemene netheidssco-
re van de gemeente Anzegem bedraagt
95,2. Dat is een sterke stijging na de da-
ling van de voorbije twee jaar en de
hoogste score voor Anzegem sinds het
begin van de metingen. Schepen
Christophe Vandererven: “Hiermee
scoren we een pak hoger dan het
Vlaamse gemiddelde (83, cijfer van
2019). We scoren dan wel hoog, toch
willen we blijven inzetten op het voor-
komen van zwerfvuil en sluikstort, on-
der andere door sensibilisering en het
plaatsen van de Imog-sluikstortcame-

ra’s. Daarnaast werken we verder aan
ons vuilnisbakkenbeleid. Vandaag
staan er 194 vuilnisbakjes, wat veel is
voor een landelijke gemeente. We mo-
nitoren ieder vuilbakje om na te gaan
of er niet te veel huishoudelijk afval in
wordt achtergelaten. Als dit wel het ge-
val is, dan nemen we het vuilnisbakje
een tijdje weg en plaatsen we een bord-
je met meer info. Als blijkt dat na terug-
plaatsing van het vuilnisbakje men er
huishoudelijk afval blijft in dumpen,
dan wordt het vuilnisbakje definitief
weggenomen.” (JADE)

Anzegem wordt
propere gemeente

Ook u heeft kostbaarheden in huis. Misschien wel veel meer dan u denkt. Een paar 

oude munten, bankbiljetten of een diamant bijvoorbeeld. Of een doosje met sieraden 

zoals een ketting, een ring of een horloge. Laat uw kostbaarheden eens geheel 

vrijblijvend beoordelen door een specialist van Goudwisselkantoor. Dan ontdekt u of 

uw kostbaarheden goud waard zijn. Als u deze zou willen verkopen betalen wij u ook 

nog eens een correcte prijs.

DAT IS
  GOUD
WAARD.

GOUD VERKOPEN IN

AANKOOP • VERKOOP • TAXATIE • BELEGGEN • KLUISVERHUUR • GELD WISSELENwww.goudwisselkantoor.be    •    zulte@goudwisselkantoor.be   •    056 - 38 01 91

Zulte

ZULTE
Maandag t/m vrijdag: 
9.30 - 17.30 uur
Zaterdag:
10.00 - 17.00 uur

STAATSBAAN  
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Nu ook in Zulte!
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«Wie school verwaarloost, traint niet»
GENT/MERELBEKE 

Je merkt het niet, maar sinds september
2020 lopen er op het GO! Atheneum in
Merelbeke een vijftigtal extra studen-
ten rond. Het zijn jeugdspelers van KAA
Gent. Wie door de ploeg geselecteerd
wordt, kan ervoor kiezen om op het
Atheneum naar school te gaan. Daar
krijgen ze een volwaardig lessenrooster
op maat, met ruimte om extra te trai-
nen. Zo blijft er ook meer ruimte over
voor huiswerk, gezin of een sociaal le-

ven. Een proefproject van de ploeg. Het
idee: een goede balans tussen sporten,
leren en leven voorzien. 

Bussen, trainen en leren 
Senne speelt bij de U15 van KAA Gent.
Elke dag pendelt hij van Antwerpen
naar Gent en terug, net zoals een heel
aantal van de zowat 50 KAA Gent-ers die
in project STORM zitten (het merendeel
jongens, maar ook heel wat meisjes).
Zijn dag begint om 6.20 uur. «Ik sta op,
neem een douche en eet iets, en dan
neem ik de trein naar Gent-Sint-Pieters.

Daar wacht een schoolbus mij op. Sa-
men met de andere jeugdspelers wor-
den we op school gedropt.» Een deel van
zijn medeleerlingen zit op internaat.
«Dat wou ik niet doen», legt Senne uit.
«Ik ben ‘s avonds graag bij mijn familie.»
Dan begint Senne aan een ‘gewone
schooldag’: wiskunde, Frans, Neder-
lands, fysica enzovoort. Maar een paar
keer week is er een blok van twee uur
voorzien voor persoonlijke trainingen.
«Voor corona zouden we dan de bus ne-
men naar het trainingscentrum van
KAA Gent, waar we konden trainen en
eten. Nu komt de trainer naar ons in Me-
relbeke.» Na het trainen gaat het terug
met de bus naar school. Nog één à twee
uur les en dan is er even pauze. «Daarna
trekken we met de bus opnieuw naar
het trainingscentrum. We eten er, kun-
nen er huiswerk maken en trainen na-
tuurlijk. Die trainingen verschillen dag
per dag.» Om half negen ‘s avonds is
Senne thuis. Dan is er nog tijd voor wat
quality time met mama Anke (40), papa
Guy (39), broers Finn (8) en Mathis (9)
en zus Loeka (13). «Op mijn vorige
school moest ik meer achteraf trainen,
dan had ik ‘s avonds minder tijd voor fa-
milie.»
Op en af met de bus, voorziene maaltij-
den en vooral: een lessenrooster dat
hen laat trainen én geen enkele les mis-
sen, het ‘ontzorgt’ de ouders van de leer-
lingen in project STORM en vooral: de

leerlingen varen er wel bij. 

Een logistieke puzzel
Kim Waelkens, adjunct-directeur, is ini-
tiatiefnemer van project STORM op het
Atheneum in Merelbeke. Hij deed er
ruim een jaar over om de school klaar te
stomen. «Het is, zowel voor ons als voor
KAA Gent, belangrijk dat de leerlingen
ook hun schoolwerk uitstekend doen.
Wie zijn best niet doet, mag even niet
gaan trainen. Maar onze school voorziet
wel de beste kansen. Ze missen geen
lessen, daar zijn de lessenroosters op in-
gesteld. En omdat we alleen spelers van
KAA Gent hebben, kunnen we rekening
houden met hun schema», legt hij uit.
Een huzarenstukje: in project STORM

zitten leerlingen over vier leerjaren, en
ze zitten in zowat elke richting die de
school te bieden heeft. «Uniek in het
project is dat we zowel ASO, BSO als TSO
aanbieden», zegt hij. Senne zit in de We-
tenschappen-Wiskunde, maar hij heeft
ook ‘collega’s’ in pakweg Houtbewer-
king. Wie toch uitzonderlijk ergens een
les moet missen, krijgt begeleiding om
die in te halen. «Het is een hele puzzel»,
zegt Waelkens. «En toen kwam corona
er nog bij.»
Wie op de speelplaats van het Athene-
um loopt, ziet geen verschil tussen de
leerlingen van project STORM en de re-
guliere studenten. «Dat wilden we ab-
soluut vermijden», legt Waelkens uit.
«We zijn in de eerste plaats een gewone
school, waar leerlingen die een inten-
sieve sportopleiding volgen, daarin be-
geleid worden.» Ouders die hun kind
een extra kans op een plek in het team
van KAA Gent willen geven, zijn er trou-
wens aan voor de moeite. «Het werkt in
de omgekeerde richting, eerst moet je
gescout worden, dan kan je in het pro-
ject terechtkomen.» En ze weten alle-
maal: de kans op een topvoetbalcarriè-
re blijft klein.
Maar project STORM is een overweldi-
gend succes. 95 procent van de jongeren
bij KAA Gent, gaat naar het Atheneum
in Merelbeke. «Volgend jaar verwach-
ten we nog een kleine capaciteitsverho-
ging, daarna zitten we ‘vol’», klinkt het.

ATHENEUM MERELBEKE, WAAR ZE VOLGENDE GENERATIE KAA GENT-TOPPERS KLAARSTOMEN

Voetballen op topniveau:
daar staat wat tegen-
over. De weg erheen is
lang, weinigen zijn uit-
verkoren. Ook bij de
jeugdploegen zelf groeit
het besef dat een vol les-
senrooster en een poten-
tiële profcarrière combi-
neren niet evident is. En-
ter project STORM, een
samenwerking tussen
KAA Gent en GO! Athe-
neum Merelbeke. Daar
gaat ook KAA-Gent’er
Senne De Rauw (15)
naar school. We liepen
een dagje met hem mee.

SOFIE VAN WAEYENBERGHE

Een deel van mijn ‘collega’s’
zit op internaat. Dat wou ik
niet doen. Ik ben ‘s avonds
graag bij mijn familie

SENNE DE RAUW

Ze missen geen lessen,
daar zijn de lessenroosters
op ingesteld. En omdat we
alleen spelers van KAA
Gent hebben, kunnen we
rekening houden met hun
schema

KIM WAELKENS
ADJUNCT-DIRECTEUR

Senne De Rauw tijdens een les op het Atheneum Merelbeke. Foto Wannes Nimmegeers
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DEINZE
Chalet brandt uit in tuin
van pizzeria Taormina 
na kortsluiting
In de Gaversesteenweg in Deinze is
in de nacht van donderdag op vrij-
dag een brand ontstaan in de tuin
van Italiaans restaurant Taormina.
De brand in de tuin van het Itali-
aans restaurant Taormina werd op-
gemerkt door buren. «Gelukkig za-
gen ze het en verwittigden ze de
brandweer», zeggen de uitbaters
dankbaar. «De brandweer was hier
ook zeer snel.» Ondanks de snelle
interventie konden de hulpdiensten
niet voorkomen dat het tuinhuis
volledig uitbrandde. «Onderzoek
wees uit dat de brand ontstond na
een kortsluiting in de koelkast. Aan
het restaurant is er gelukkig geen
schade.»
«We laten ons niet doen door de te-
genslag en blijven gewoon open»,
klinkt het vastberaden bij de uitba-
ters. (ASD)

BASSEVELDE
Bewonersplatform
vraagt bouw- en
verkavelingspauze 
in dorpskern
Het Bewonersplatform Bassevelde
(BWP) maakt zich zorgen over om
de evolutie van de ruimtelijke plan-
ning en de leefbaarheid van het
dorp. In een open brief vraagt het
een bouw- en verkavelingspauze in
dorpskern in te lassen. 
Het Bewonersplatform Bassevelde
(BWP) vraagt de gemeente om het
algemeen belang te laten primeren.
Daarbij wil het eerst een gedragen
visie vormen over de toekomst van
Bassevelde vooraleer de gemeente
nog projecten goedkeurt die haaks
staan op nieuwe inzichten omtrent
ruimtelijke ordening, mobiliteit en
de wensen van de bewoners. Vol-
gens BWP zou er een toenemende
vraag zijn naar speelbare en rustge-
vende (groene) openbare ruimte in
Bassevelde.  (BAH)

ZULTE
Winnaars buitenspeelzoek-
tocht krijgen speelpakket
De buitenspeelzoektocht in Zulte
mag gerust een succes genoemd
worden. De dertig winnaars wor-
den beloond met een speelpakket. 
Dit jaar kon er door de coronapan-
demie geen Buitenspeeldag geor-
ganiseerd worden. Als alternatief
werkte de jeugddienst een buiten-
speelzoektocht uit. «Op die manier
konden kinderen op een coronavei-
lige manier buiten spelen en op ont-
dekking gaan in de gemeente»,
zegt schepen voor Jeugd Michaël
Vandemeulebroecke (Open Zulte).
«Buiten spelen en sport is belang-
rijk, ook in deze rare tijden. We ho-
pen dat de kinderen tijdens de zo-
mervakantie onze speelplekken
blijven ontdekken. Dertig deelne-
mers aan de buitenspeelzoektocht
krijgen een speelpakket.» (ASD)

EEKLO
Aparte gft-ophaling
doet restafvalcijfer
drastisch dalen
De aparte inzameling van het gft-af-
val heeft na twee maanden al een
duidelijk effect op de afvalcijfers in
Eeklo. Sinds april moet het afval van
groenten, fruit en uit de tuin in een
aparte groene box.
In 2020 produceerde Eeklo zo’n 185
kilogram afval per inwoner. Dat is 44
kilogram te veel volgens de voorop-
gestelde Vlaamse doelstellingen.
Maar de uitbreiding van het aandeel
plastic dat in de blauwe zak (PMD+)
mag en de ophaling van gft doen het
restafvalcijfer drastisch dalen.
«In de eerste twee maanden wordt in
Eeklo dankzij de gft-ophaling een
daling van restafval gemeten van
net geen 5 kilogram per inwoner»,
klinkt het in een mededeling. «Mo-
menteel heeft een derde van de ge-
zinnen een gft-container. De bestel-
lingen zijn nauwelijks bij te houden
en sommige gezinnen kopen zelfs de
twee formaten, goed voor meer dan
4.200 verkochte gft-bakken. Wie in-
teresse heeft in zo’n gft-container
kan een kijkje nemen op www.eek-
lo.be/gft.» (ASD)

EEKLO
Feestelijke fietstocht langs
windmolenpark N49
De provincie Oost-Vlaanderen organiseert dit weekend
een belevingsweekend aan het windlandschap langs de
N49. «Oorspronkelijk zou dit unieke windlandschap in
2020 gevierd worden met een feestelijke inhuldiging,
maar de coronapandemie stak daar een stokje voor»,
zegt gedeputeerde An Vervliet (N-VA). «Gelukkig is uit-
stel geen afstel en daarom organiseren we nu een bele-
vingsweekend aan de Huysmanshoeve in Eeklo. Het
Streekcentrum is het start- en eindpunt van een fiets-
route van 13 kilometer die je langs enkele van de mooi-
ste plekjes van het windlandschap brengt. De uitbaters
van de windturbines zorgen voor leuke buitenactivitei-
ten en animatie bij hun windturbines, telkens van 13 tot
18 uur. Zo kan je bij Ecopower-Volterraje naam of teke-
ning op de burgerturbine zetten. Elicio verwelkomt je
graag met een gratis ijsje. Bij ENGIE kan je je fiets pim-
pen. Luminus laat kinderen aan de slag gaan met kleur-
potloden en papier en beloont de creatiefste tekeningen
met een mooie prijs.»
Wie de fietsroute dit weekend aflegt, kan onderweg ook
deelnemen aan een quiz, waarvoor de juiste antwoor-
den te vinden zijn op infoborden bij de stands van de
verschillende uitbaters. De strafste deelnemers maken
kans op een bezoek op maat aan een windturbine,
champagnepakket of een exclusief Lego-bouwpakket.

(ASD)

DEINZE
Leerlingen Sint-Vincentius laten hun innerlijke kunstenaar los in KADE
De lokalen van KADE Beeldende
Kunsten werden gisteren inge-
palmd door de tweedejaars Kunst
& Creatie van Leiepoort campus
Sint-Vincentius. De leerlingen lie-
ten zich inspireren door hun favo-
riete kunstenaars en dit leverde
kleurrijke taferelen op.

In het voorjaar van 2020 koos de
Vlaamse overheid een aantal pro-
jecten die gedurende drie jaar wer-
den ondersteund als ‘kunstkuur-
project’. Eén van de gekozen inzen-
dingen was het project tussen de
vernieuwde eerste graad van het
creatieonderwijs uit Leiepoort
campus Sint-Vincentius en de
kunstacademie van Deinze.
De Deinse leerlingen volgen op
donderdag of vrijdag een aantal
uur les in KADE in plaats van in hun
vertrouwde schoolomgeving aan
de Peter Benoitlaan. Ze worden
daarbij ondersteund door hun ei-
gen leerkrachten, maar ook door
leerkrachten van KADE. Gisteren
organiseerden ze een toonmo-

ment voor hun creaties.
Zo lieten Luk D’Hooge, Elise Decock
en Kyra Steinke zich inspireren
door de Amerikaanse kunstenaar
Jackson Pollock. «Hij sprak ons aan
omdat hij zich volledig liet gaan

met verf», klinkt het. «Nadat we
een collage met zijn werk hadden
gemaakt, hebben we zelf kimono’s
ontworpen in zijn typische stijl.
Het was fijn om ons ook eens uit te
leven met onze verfborstels.» (ASD)

Kyra, Luka en Elise aan hun werk. Foto Anthony Statius

Bron :  Het Laatste Nieuws - 12 juni 2021

ter vergelijking :

Eeklo : Restafvalcijfer Eeklo 2020: 185 kg, doelstelling 2022 : 141 kg

Restafval tweewekelijks € 1,5 / zak 60L (zomer wekelijk) en GFT tweewekelijk € 1,5 / 
bak 120L

Daling restafval na 2 maand : 5 kg /inwoner 

Imog :   Restafvalcijfer Imog 2020: 157,1 kg : doelstelling 2022 : 147 kg 

(KM37/1)
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Reporter Spiere-Helkijn of Avelgem

  Klopt je hart sneller van nieuws uit SPIERE-HELKIJN OF AVELGEM?

  Schrijf je vlot een tekst en hou je van fotografie?

  Schrikt avond- en weekendwerk je niet af?

Dan ben jij onze man of vrouw!

Wat verwachten we?

In samenwerking met onze redactie infiltreer je in jouw regio. Ervaring is 

niet vereist, wel een gezonde dosis zelfstandigheid, stiptheid, werklust en 

enthousiasme. Je krijgt voldoende begeleiding van de redactie.

WE ZOEKEN MEDEWERKERS

Neem contact op met

jan.steenhoudt@kw.be
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SPIERE-HELKIJN

N I E U W S ? Contacteer Jan Steenhoudt - 0471 06 48 09 - jan.steenhoudt@hotmail.com

In het kader van de circulaire

maakindustrie wil Vlaanderen het

duurzaam gebruik van textiel en

elektronica stimuleren. Daarmee

wil Vlaanderen de omslag maken

naar een circulaire economie

waarbij producten en grondstof-

fen beter hergebruikt, hersteld of

gerecycleerd worden. Net om die

reden lanceert Vlaams minister

van Economie en Innovatie Hilde

Crevits (CD&V) het plan 'circulai- re maakindustrie'. In dat plan

voorziet de minister onder meer

15 miljoen euro om textiel en

elektronische toestellen langer te

gebruiken. "Te veel textiel ver-

dwijnt immers nog in de verbran-

dingsoven en te weinig elektroni-

sche toestellen worden gerecy-

cleerd", zegt minister Crevits. 

MINDER VERSPILLING

Met de 15 miljoen euro kunnen

ondernemingen steun aanvragen

om in productieprocessen te in-

noveren, zodat de productie van

goederen aan de hand van nieu-

we of digitale technologieën veel

meer circulair kan verlopen.

Daarbij zullen bedrijven aange-

spoord worden om beter samen

te werken om grondstoffen beter

te hergebruiken en dus ook min-

der te verspillen. 

"Een circulaire maakindustrie is

niet enkel goed voor het milieu,

maar ook voor de economie want

circulaire innovatie zorgt voor

duurzame groei en werkgelegen-

heid. Zo groeide de werkgelegen-

heid de voorbije 10 jaar bijna 3

keer sneller dan de hele Vlaamse

economie. Verwacht wordt dat er

tegen 2030 tot 30.000 jobs kunnen

bijkomen in de circulaire indus-

trie", besluit Crevits.

Crevits investeert 15 miljoen
euro om textiel en elektronica
langer te gebruiken

_________

“Er verdwijnt
nog te veel
textiel in de
verbrandings-
oven” 
MINISTER HILDE CREVITS

_________

Minister Hilde Crevits legde dinsdag een bedrijfsbezoek af aan textiel-KMO European Spinning Group. (belga)

SPIERE-HELKIJN Vlaams

minister van Economie

en Innovatie Hilde Cre-

vits (CD&V) voorziet in

15 miljoen euro om tex-

tiel en elektronica langer

in omloop te houden en

te hergebruiken. Dat

meldt de minister be-

kend tijdens een bedrijfs-

bezoek aan de textiel-

KMO European Spinning

Group in het West-

Vlaamse Spiere-Helkijn.

Het project moet bedrij-

ven en consumenten be-

ter te informeren en cir-

culaire innovatie in de

maakindustrie te stimule-

ren. 

DOOR JAN STEENHOUDT

Werken aan
Catoirelaan 
SPIERE-HELKIJN Door werken

van De Watergroep was de

Catoirelaan gedurende 3

dagen onderbroken. Tussen

maandag 12 juni en donder-

dag 14 juni werd het verkeer

omgeleid via het Industrie-

park, de Jacquetboslaan

(Dottenijs) en de Ijzeren Ba-

reelstraat (Dottenijs). (JS)

Spiere-Helkijn spant
kroon qua
besmettingen
SPIERE-HELKIJN Nu de coro-

namaatregelen versoepeld

zijn, gaat het met de be-

smettingscijfers in ons land

de verkeerde richting op.

België telt opnieuw meer dan

1000 coronabesmettingen

per dag, en met een repro-

ductiegetal van 1,03 is het

virus weer in volle opmars. 

In West-Vlaanderen werden

er op één week tijd 670

nieuwe besmettingen geteld,

waarvan zes in Spiere-Hel-

kijn. De faciliteitengemeente

heeft zo, berekend per

100.000 inwoners, verhou-

dingsgewijs de meeste be-

smettingen van het land. In

de meeste West-Vlaamse

gemeenten kregen negentig

procent van de volwassen al

hun eerste prik, maar in Spie-

re-Helkijn, waar de bewoners

naar Zwevegem moeten voor

hun vaccinatie, ligt de vac-

cinatiegraad tien procent

lager dan in andere gemeen-

ten. En met achtenveertig

procent van de Belgen is nog

niet de helft van de bevolking

volledig gevaccineerd. 

(JS)

SPIERE–
HELKIJN
KORT

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 16 juli 2021 


